



泰昇地基
TYSAN FOUNDATION

Hoi Fan Road Foundation Works

Project : Proposed Residential Development
at KIL 11152 Kowloon

Client : AP Joy Limited (Hang Lung Group)

Architect : LWK Partners (HK) Ltd

Engineer : Ove Arup & Partners (Hong Kong) Ltd

Construction Period : February 2001 to March 2002

Location : Hoi Fan Road, Kowloon,
Kowloon Inland Lot No.11152

海帆道 地基工程

工 程 : 於九龍 KIL 11152 地段
擬興建住宅發展項目

客 戶 : AP Joy Limited (恆隆集團)

建 築 師 : 梁黃顧建築師(香港)事務所
有限公司

工 程 師 : 奧雅納工程顧問香港有限公司

施 工 期 : 2001年2月至2002年3月

位 置 : 九龍海帆道 KIL 11152 地段



Hoi Fan Road Foundation Works

The project consisted of 8 tower blocks, podium and clubhouse and Tysan was responsible for constructing their foundation inclusive of excavation and lateral support works for the caps. Foundation for 4 tower blocks consisted of 72 bored piles and 2 tower blocks consisted of 580 steel H-piles. Foundation for the podium consisted of 540 steel H-piles and for the clubhouse 60 pre-bored socketted steel H-piles. This project was obtained by negotiation with the client given Tysan's good track record with the client. Despite the tight programme schedule, the project was completed on time.

海帆道 地基工程

泰昇負責為8座樓宇、平台及會所建造地基工程，包括挖掘及在樁帽旁邊加以支撐，而其中4座樓宇之地基是以72支鑽孔樁建造，另外2座樓宇之地基則以580支鋼工字樁建造。平台及會所之地基則分別以540支鋼工字樁及60支預鑽石孔之鋼工字樁建造。業主基於泰昇以往的良好工作記錄，所以用協商的形式批出這項工程。雖然工程龐大及時間緊迫，但仍能如期完成。

